
pRoToKół, Hr 8l2a16
z posiedzenia Komisji Rewiryjnej

w Nowym Kawęczynile odbytego w dniu 26 stycznia 2O16 r.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy

W posiedzeniu udział wzięli:

1. Małgorzata Meszka - Przewodntcząca Rady Gminy,
2. Włodzimierz Ciok - Wójt Gminy,
3. Zofia Cieślak - Skarbnik Gminy,
4. Zdzisław Wysocki - Kier. Ref. Rolnictwa i Gospodarki Gruntami.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.

2. Stwierdzęnie prawomocności obrad i prĄęcie porządku obrad.

3. Praca nad projektem budżetu gminy na2016 r.

4. Informacja o realizacji zadań ujęĘch w gminnym Programie Profilaktyki i
Ro zur ia,zywani a Pro blemów Alko holowyc h or az P r ze ciur dzialania
Rozpowszechnianiu Narkotyków w 2015 roku.

5. Informacja doĘcząca procedur w zakresie zagospodarowania

przestrzennego gminy.

6. Omówienię projektów uchwał.

7. Sprawy różne.

8. Zakończenie obrad.

Lista obecności stanowi załqcznźk nr l do protokołu.

Nieobecng Radrug - Jarosław Paulak

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia Komisji.
O godz. 19to posiedzenie oftvor4rł Tadeusz Piątkowski- Przewodniczący

Komisji, który prrywital przybyĘch członków Komisji otaz pracowników
Urzędu.
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Ad. 2 §twierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządkrr obrad.
Przewodniczący Komisji stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy

4 członków Komisji, co stanowi quorum do podejmowania decyzji i decyduje o
prawomocności obrad.

Następnie odczytał porządek obrad zarządz|ł głosowanie w sprawie
porządku obrad. Członkowie Komisji w obecności 4 radnych jednogłośnie
przyjęIi proponowany porządek obrad, który stanowi załqcznik nr 2 do
niniej szego protokołu.

Ad. 3 Praca nad projektem budżetu gminy na 2O16 r.

Wójt poinformowal, ze do 30 sĘcznia ma czas na podjęcie uchwały.
Projekt zostal. sporządzony w oparciu o wydatki planowane na 2OI5 rok.
Dodatkowo wydatki inwesĘcyjne zostaĘ zaplanowane na chwilę obecną na
podstawie cen rynkowych obowią7ujących na ten moment, ale wszystko może
ulec zmieni. Kwoty subwencji i dotacji są kwotami wstępnymi podanymi przez
ministra finansów. Pewne informacje zostaną podane w połowie lutego. Na
chwilę obecną nie zrnieniamy pozostałych działów o kwot bu&żetu ujętych w
projekcie.

Wójt dodał, że do końca sĘcznia trz,eba zadecydować, jakie dotacje
można przydzielić stowarzyszeniom czy OSP z terenu gminy które
ukierrrnkowaĘ wnioski o dofinansowanie do gminy oraz dotacji na prośby
wniosków osób prywatnych.

Na chwilę obecną do urzędu wpłynęły trzy wnioski z OSP z terenu gminy.
Pierwszy wniosek jest od ZOSP w Trzciannie. Zarząd zgłosił się z prośbą o

zlxliększenie dotacji celowej z budżet:u gminy na kwotę 10 OOO zł. Wniosek
doĘczy adaptacji jednego z pomieszczeń na pomieszczenie socjalne dla druhów
OSP Trzcianna.

Drugi wniosek wpłynął od ZOSP w Starym Rzędkowie. Zarząd zwraca się
z prośbą o wsparcie finansowe w wysokości 2 5OO zł na zak<up 10 sztuk
mundurów strażackich, koszul strazackich oraz czapek. Dodają, że z środkow
własnych pokryją koszt 1 358,30 zł. Łączna kwota tego przedsięwzięcia to 6
4O8,3O zł.

Trzeci wniosek wpłynął od ZOSP w Starej Rawie. Zarząd prosi o wsparcie
finansowe na kwotę 72I7O zŁ na zakup motopompy pożarrticzej TOHATSU
M16/8 VC82AS, dwóch sztuk węry tłoczonych W52 powlekanych, dwóch węry
tłoczonych W75 powlekanych, liny ratowniczej 20 m oraz ubrania specjalnego
ochronnego 65. Jednostka ta planuje złoĘć równiez wnioski o dotacje celowe
do ZOSP RP oraz Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Łączny
koszt tej inwesĘcji to 36 B27, 43 zł.

Wójt zaproponował przesunięcia w budzecie w dziaLe OSP po to by
wnioskodawcy mogli złożyć wnioski o dotacje do innych urzędów, które również
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zbierają wnioski do konca s§cznia. JeżęIi wnioskodawcy nie otrzymają dotacji
nie dostaną od nas wsparcia finansowego.

Wójt wspomniaŁ, że do inwestycji planowanych są juz przygotowywane
materiały techniczne i dokumentacje.

Dodał, że do urzędu trafiła faktura za rerr.ont remtzllr w Rzędkowie, która
powinna być dostarczol\a do końca 2015 roku. Kwota na zapłacenie tej faktury
zostaŁa przeniesiona na ten rok i zapłacirny zgodnię z terminem płatności
faktury.

Pod koniec marca prawdopodobnie odbędzie się sesja, na której podjęta
zostanie decyzja o ewentualnych zrr'ianach i przeniesieniach w budżecie oraz o

ewentualnej podwyzce wody. Na chwilę obecną ztxłiększanie dochodów za wodę
jest ryzykowne jednakże pod koniec marca chcemy podwyższyć stawkę za
zuĘcie wody.

Przgbgł Jarosłaul Paulak i naiększgł skład komisji do 5 członkóu.

Ad. 4Informaeja o realizacji zadań rąiętych w gminnym Programie

Profilaktyki i Rozwiąz5rwania Problemów Alkoholour5rch otaz
Ptzeciw działania Rozpowszechnianiu Narkotyków w 2O 1 5 roku.

Informację przedstawiła pani Jolant AugusĘniak - Członek Gminnej
Komisj i Rozvłiryywania Problemów Alkoholowych. Informacj a stanowi
załqcznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad. 5 Informacja dotycząca pfocedur w zakresie zagospodarowania

ptzesttzennego gminy.

Informacje przedstawił pan Z. WysocLą oraz pokrótce omówił
przygotowany materiał. Informacja ta stanowi załqcznźk nr 4 do niniejszego
protokołu.

Ad. 6 Omówienie projektów uchwał.
Omówiono projekty uchwał w następujących sprawach
uchwalenia budżetu gminy na 2016 rok;
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowy Kawęczyn na
Lata 2016-2019;
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Skierniewickiego,
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.
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Ad. 7 Spravry r6żne.

Na ręce przewodniczącego Komisji RewĘjnej wpłynęĘ dwa wnioski od
radnego Grabowskiego.

Pierwszy wniosek doĘczy zbadania zgodności z prawer-J oraz
gospodarowania środkami publicznymi w zvłiryku , wypłacaniem
wynagrodzenia dla dyrektorów szkół prowadzonych przez Gminę w Nowym
Kawęczynie z Ętułu rcaliz,acji zastępstw dorłżnych. Radny Grabowski prosi o
zajęcie stanowiska w tej sprawie. Wójt przedstawił różnicę w wynagrodzeniach
pomiędzy pensją nauczyciela dyplomowanego a dyrektora dyplomowanego oraz
dyrektora mianowanego. Dodał, ze odpovłiedż na ten wniosek zostanie
przygotowan a i przeanalizow ana na następne posied zenie komisj i rewizyj nej .

Wniosek ten stanowi załqcznźk nr 5 do niniejszego protokołu.
Drugi wniosek doĘcąr zbadania gospodarowania wodą. Dokładnie chodzi

o problematykę wydobycia ilościową i jakościową, przesył i zuriaaane z Ęm
stra§r, ilość oraz jakość przesyłu, pomiaru wyd<lbycia, sposobu rozltczania oraz
prognozy naptzyszłe lata. Powodem złożenia takiego wniosku jest fakt straĘ
wody na poziomie 3Oo/o, który od wielu lat się nie zmienia. Wójt skomentował,
ze ustosunkuje się do wniosku. ZaznaczyŁ, że planuje wymianę opomiarowania
i dodał, ze stra§r w wodzie na terenie naszej gminy są stosunkowo małe w
porównaniu do pozostałych gmin. Wniosek ten stanowi załq.cznik nr 6 do
niniej szego protokołu.

Ad. 8 ?.akończenie obrad.
O godz. I2o5 Przewodniczący Komisji wobec zręalizowania porządku

obrad, zamknął posiedzenie Komisji.

Na tym protokół zakończono.

protokołouląłą:

Katarzgną Sąuliclcą
,(u-/ou,łru S-r o-Ąc<

Referent
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